
Programma 

1. Procestoelichting                                                                  (J. Westrik)
          Aanleiding project rotonde Heerenveen Midden;
          Procesverloop
          Stand van zaken
2. Presentatie BVA                                                                   (J. Haveman)
3. Presentatie Antea                                                                (N. Veenstra)
4. Vragen

DISCLAIMER
Deze avond focust sec op het 

verkeerskundige aspect. 



Waarom moeten we ingrijpen? 

1. In de eerste plaats om Heerenveen letterlijk bereikbaar te 
houden; niets doen leidt tot het vastlopen van het 
Heerenveens wegennet. Op dit punt en daardoor (mogelijk) op 
andere plekken.  

2. Daarnaast is het een vervolg op de reeds ingezette 
veranderingen binnen het project Heerenveen Beter 
Bereikbaar (HBB). Niets doen leidt tot terugslag richting de 
A32, waardoor de investeringen binnen het project HBB min of 
meer voor niets zijn. 

3. Het is onderdeel van de contractuele afspraken met RWS en 
provincie. De gemeente heeft toegezegd het kruispunt 
Heerenveen Midden op te pakken.



1e bewonersbijeenkomst 
(oktober 2019)

2e bewonersbijeenkomst
(december 2019)

3e bewonersbijeenkomst
(juni 2020)

Uitkomsten te samen met werkgroep 
rotonde, naar ca. 3 scenario’s.

scenario’s uitwerken tot 
schetsontwerp

Participatieproces



Chronologisch proces 

• Medio oktober 2019 – medio 2020: intensief participatieproces 
• Drie bewonersbijeenkomsten;
• > 10 sessies met een klankbordgroep.

• Oktober 2020: besluit gemeenteraad; keuze voor oplossing 
met verkeerslichten.

• Vanaf 2021: gesprekken met bewoners n.a.v. zorgen over de 
oplossing met verkeerslichten. Naar aanleiding daarvan een 
tweetal aanvullende onderzoeken/studies:

• Antea: diverse uitwerkingen; advies over 
bewonersvariant een rotonde met 4-etappe oversteek. 

• 2nd opinion door verkeerskundig bureau gespecialiseerd 
in verkeersveiligheid en gedrag.

• Conclusie najaar 2021: advies beide bureaus vasthouden aan 
verkeerslichten.

• Najaar 2021/ begin 2022: verzoek bewoners aanvullend 
onderzoek. BVA is ingeschakeld. 

• Juni 2022: geen alternatieve variant; planologisch traject VRI 
is ingezet. 



Waar moet rekening mee worden 
gehouden? 
• Projectteam HBB is sinds het raadbesluit (okt, 2020) bezig met 

de voorbereidende werkzaamheden;
• Het stilzetten van de huidige werkzaamheden of aanvullende 

onderzoeken doen leidt tot extra kosten waar geen rekening 
mee gehouden is.

• Afhankelijk van het feit of dit uiteindelijk leidt tot een 
alternatieve variant worden de meerkosten vooralsnog 
ingeschat op ca. € 1,2 - € 2,0 mln. boven op het al beschikbaar 
gestelde budget. 


